
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Dato: 15.03.2019 
Tid: 09:15 - 11:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Daniel Johansen Medlem KSE 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 
Karl Erik Sørensen Medlem GRUNNEIERE 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Thomas Engen Kommunalsjef plan og landbruk 

 
 
Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent 
 
Forsvarsbygg v/Carl Oscar Pedersen var invitert til møtet, men meldte forfall og oversendte 
et notat til møtet som er vedlagt referatet. 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Referatsaker 
 

 Referat fra siste møte KOU 
o Kommentarer i gjennomgang: 

 Ad lufteventiler: Støygruppa følger opp framdrifta i saken. 
 Ad riving av hus: Det henstilles til rådmann om å vurdere å søke 

skjønnsmidler til merkostnadene kommunen har med behandling og 
vurdering av dette spesielle arbeidet. 

 Ad anleggsplan: Det anmodes om at rådmann etterlyser anleggsplan 
for 2019 fra FB. Når den er oversendt bør den tas opp til kommunal 
behandling og vurdering. KOU er spesielt opptatt av trafikksikkerhet, 
vegstandard og ansvarsforhold. Fylkeskommunen bør inviteres for å 
informere om fylkesveger og trafikksikkerhet.  

 Ad Miljøoppfølgingsplan (MOP): Planen tas opp som orienteringssak i 
neste møte.  

 Lenke til Anleggsplan 2018 og MOP (fra FB): 
Miljøoppfølgingsplan 
Anleggsplan 

  
 
Orienteringssaker 
 

 Orientering fra FB v/Carl Oscar Pedersen 
o Notat fra Carl Oscar Pedersen ble gjennomgått i møtet. Notat vedlagt 
o Kommentarer til notatet i møtet: 

 Pågående støyundersøkelser på gårdsbruk: 
 Rapporten om husdyrundersøkelsene oppfattes å være en 

rapport som ikke er foreløpig. 
 Rivning og opprydding: 

 Arbeidet gjøres ryddig og greit. 
 Ad støy og støymålinger: 

 Fellesmøte ikke avholdt, det må gjennomføres. 
 De som jobber med støymålinger inviteres til neste møte i KOU 

for å orientere om arbeidet. 
 Støytiltak: 

 KOU påpeker at det skal gjennomføres samme type 
støyisolering av boliger og fritidsboliger.  

 Det er viktig at kommunen svarer på brevet fra FB ad 
støyisolering av fritidsboliger. 

 Miljøoppfølgingsplan og anleggsplan 2019 
o Orientering v/Ørland kommune 

 Se kommentarer til referat fra forrige møte over: 
 MOP tas opp som orienteringssak i neste møte. 
 Anleggsplan 2019 bør etterspørres fra FB og behandles i Ørland 

kommune. 

http://84.49.104.166/eInnsyn/RegistryEntry/DocumentDetails/256027
http://84.49.104.166/eInnsyn/RegistryEntry/DocumentDetails/284522


 
 Arbeidet med delt bofunksjon på gårdsbruk – status og framdrift 

o Orientering v/Ørland kommune og Støygruppe Ørland 
o Det er avholdt møte med departement og Fylkesmannen om situasjonen for de 

gårdene som skal bebos videre og forhold omkring delt bofunksjon.  
o Det påpekes fra kommunens side at FB går for langt når det kreves 

totalforbud for framtidig bygging av nytt våningshus både i rød og gul sone 
på gårdsbruk der våningshuset innløses.  

o Kommunen mener at for de gårdbrukere som velger å bli boende, og får 
støyisolering til 42 dB, - så må også denne gruppen få et avbøtende tiltak 
som da må være en delt bofunksjons-løsning. 

o Det er kommunens klare vurdering at reguleringsplanen setter minimumskrav til 
tiltak. Delt bofunksjon er derfor i tråd med gjeldende reguleringsplan. 

 Avskjæringsgrøfta – status  
o Det er orientert om status i møtet. Teknisk plan m/kostnadsoverslag for ny 

grøft foreligger snart. Saken følges opp i neste møte. 
 Luftforurensning fra fly. Oppfølgende undersøkelser 

o Dette ses i sammenheng med MOP og tas opp i forbindelse med orientering 
av dette i neste møte. 

 Støymålinger og utarbeidelse av rutiner 
o Det anmodes om at de som nå arbeider med støymålinger inviteres til neste 

møte for å informere om det konkrete arbeidet som gjøres. 
 
Eventuelt 

 Hans K. Norset: Riving av hus - framdrift  
o Konklusjon i møtet: 

 KOU ønsker at de fraflytta boligene som ligger ved hovedveier og er 
lett synlige må prioriteres av Forsvarsbygg for å bli først revet.  

 
 
 
Vedlegg: 
Notat fra FB v/Carl Oscar Pedersen 
Lenke til Miljøoppfølgingsplan 
Lenke til Anleggsplan 
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